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Referat 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Blandt de først fremmødte blev følgende dagsorden tilvejebragt: 
 
Dagsorden 

1. Sidste mødereferat 
2. Grønne områder / stæretårn 
3. Veje og stier (Påkørsel) 
4. Skilte i området 
5. Eventuelt 

 
 
Ad. 1 Sidste mødereferat 
Ole mangler at runddele et nyt sæt vedtægter til alle medlemmer. 
Sommerfrokosten blev desværre aflyst. Bestyrelsen lader i stedet op til 
Julefrokosten. 
Vedrørende foreningens henvendelse om ændring af ejendomsskat, har Bent endnu 
ikke hørt fra ToldSkat, men holder et vågent øje med postkassen ☺ 
 
 
Ad. 2 Grønne områder / stæretårn 
Anders tager kontakt til PG Natur og Anlæg for at få flyttet stæretårnet 
 
 
Ad. 3 Veje og stier 
Århus Kommune er i færd med at færdiggøre stamvejen med slidlag. 
Bent har konstateret, at der flere steder er revner i asfalten – vel at mærke på den 
del som ikke er omfattet af færdiggørelsen. Revnerne er både på stier og veje. Bent 
har haft møde med NCC, som vil komme med et tilbud udbedring heraf. 

Møde den: 5. september 2005 

Afholdt hos: Ole 

Til stede: Bent, Helle, Peter og Ole.  
Anders og Steen kom senere 

Fraværende:  

Referent: Ole 
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Startprisen hos NCC ligger på 500,- kr. + 22,- kr. pr. løbende meter. Selvom det er en 
”lappeløsning”, er holdbarheden ifølge NCC i top. Bent blev bemyndiget til at sætte 
arbejdet i gang efter orientering af bestyrelsen når tilbuddet er modtaget. 
 
NCC har også forslag til udformning af vejchikaner, som ligeledes sendes til Bent. 
 
Med hensyn til vejchikaner blev det aftalt, at Bent udformer et brev til Århus Kommune, 
hvor der specifikt ønskes oplyst kravene til beboer-tilslutning før etablering af vejchikaner. 
 
Påkørsel 
Gunnar Christensen fra Trankærlund har observeret en lastbil som påkørte en pullert 
(markeringspæl) i rundkørslen. Der er oplyst både registreringsnummer og navn på 
vognmanden. I første omgang skal pullerten rettes, hvorefter krav fremsendes til 
vognmanden. Anders kontakter gartneren for at høre om han kan rette pullerten op. 
 
 
Ad. 4 Skilte i området 
Under dette punkt orienterede Bent om at bokse til hundeposer er sat op. Bent har på 
eget initiativ (og bekostning) lavet beslag mv. for at boksene til at passe på lygtestanderne. 
Bestyrelsen er fuld af beundring. ☺☺ 
 
 
Ad. 5 Eventuelt 
På foreningens hjemmeside er der henvisning til kontaktpersoner i de enkelte afdelinger – 
specielt Andelsboligforeningerne. Listen anses som mangelfuld, og det blev aftalt, at 
hjemmesiden opdateres efter den liste som Helle udsender regninger efter. Helle sender 
listen til Steen som opdaterer hjemmesiden. 
 
Afbrænding af ukrudt har i år ikke været tilfredsstillende, og skal forbedres til næste 
sæson. Anders underretter PG Natur og Anlæg. 
 
Næste møde er onsdag 2. november hos Anders. 
 
 


